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Verslag Milieuraad – 24 september 2020 

 
 
 
 
 
Aanwezig/afwezig:  zie bijgevoegde aanwezigheidslijst 
 
 
 
 
1) Woordje door de voorzitter 

Fred Deryckere wenst iedereen opnieuw welkom en dankt Mieke Debaerdemaeker voor het gebruik 
van de vergaderzaal. 
Hij bevraagt de Milieuraad over hun standpunt over een digitale vergadermogelijkheid. Christine 
Goessens (Vleermuizenwerkgroep Myotis) geeft mee dat digitaal vergaderen efficiënt en laagdrempelig 
is. Toch verkiest de meerderheid fysieke vergaderingen, tot zolang de coronamaatregelen dat toelaten. 

 
2) Goedkeuring verslag van 20 februari 2020 

De volgende onderwerpen werden toegelicht door Stijn Garain: 
 Villa Reumont: ook bij de Provincie werd het dossier geweigerd. De villa staat opnieuw te koop. 
 Natuurgebied bij Deboecklaan: de vergunde werkzone werd inderdaad overschreden (tijdelijke 

opslag van uitgegraven grond/slib) waardoor struikgewas en ook bomen zijn gerooid. De aannemer 
beloofde in overmaat opnieuw aan te planten. 

 Reliëfverhoging bij Boomgaard Krokemveld: reliëfwijziging wordt teniet gedaan en de zone wordt 
beplant met o.a. fruitbomen. 

 
3) Mededelingen 

a) Recyclagepark 
Het werken op afspraak wordt gesmaakt door bezoekers. Ondertussen is het inschrijvingsproces 
geautomatiseerd. Om voldoende capaciteit te waarborgen (het aantal bezoekers is beperkt tot 5 
per kwartier), zijn de openingstijden nog steeds verruimd. 
 
Het park is open op de volgende tijdstippen: 
 Maandag – vrijdag: 12.00 – 20.00 
 Zaterdag: 10.00 – 17.00 
 Zondag: gesloten 
 
Voorlopig blijft het afsprakenbeheersysteem van kracht gelet op het feit dat er geen files 
(wachtende bezoekers) meer zijn en het rustiger is op het park. De parkwachters kunnen de 
bezoekers beter begeleiden in het sorteren waardoor we hopen dat de recyclagecijfers beteren. 
Christian Houssiaux (WBE Oost-Pajottenland) merkt op dat er wel erg weinig mensen in het park 
toegelaten worden en vraagt zich af of er niet minder ingezameld wordt. Stijn zegt dat de 
hoeveelheden in lijn zijn met voorgaande jaren. 

 
b) Landschapsplan voortgang 

Stijn Garain legt de stand van zaken uit + schetst het verdere verloop uit van de actuele acties in het 
landschapspark: 
 Aanleg Zenneterrassen 
 Renovatie Albertpark 
 Ontharding & aanleg Zenneweide 
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4) Presentaties 
Stijn Garain stelt het inrichtingsplan voor en schetst de ideologie. Het wordt een natuurlijk park zoals 
het Warandepark. 

 
5) Open Milieuraad 

Het voorstel voor een geleid bezoek aan de biovergistingsinstallatie Lievens wordt in de koelkast 
geplaatst tot zolang het coronavirus rondgaat. 

 
6) Adviezen 

a) Populierenkap aan kanaal Charleroi-Brussel 
De Milieuraad stemt in met de ontwerpbrief. 

b) Stedenbouwkundige verordening voor het plaatsen van ondergrondse afvalcontainers. 
De Milieuraad adviseert deze ontwerpverordening positief. 

 
7) Voorstel van leden voor agendapunten volgende vergadering 

Geen 
 

 
 

Volgende Milieuraad in 2020: 
19/11, 17/12 
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Datum Advies Onderwerp Ingebracht 
door 

Opvolging 

17-01-20 01-20  Samenwerkingsovereenkomst tussen de Provincie 
Vlaams-Brabant, Pro Natura en de stad Halle in het kader 
van het project 'Intergemeentelijke Natuur- en 
Landschapsploegen' 

CBS Positief advies. Samenwerking wordt voortgezet. 

 02-20  Subsidie aankoop natuurgebieden CBS Positief advies, meerderheidsstandpunt 

 03-30  Kappen populieren langs kanaal MR Brief aan De Waterweg nv 

 04-20  Plaatsing afvalcontainers CBS Positief en unaniem advies 

 05-20    

 06-20    

 07-20    

 08-20    

 09-20    

 10-20    


